
 
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

Από το υπ’ αριθ. 17/2012 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

Αρ. απόφ. 486/2012                                                      
Π ε ρ ί λ η ψ η 

Επιβολή και καθορισμός ύψους προστίμου στην 
εταιρία «ΕΞΑΡΧΟΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ-ΕΞΑΡΧΟΣ 
ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ Ο.Ε.», παραβάτη αυθαίρετης 
διαφήμισης. 

         Σήμερα 27 Αυγούστου του έτους 2012 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 23-8-2012 γραπτή 
πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & 
Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου 
Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 
του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  35 μέλη: 
 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 4)Γ. 
Μιχαηλίδης, 5)Α. Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 7)Β. 
Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 8)Π. Παυλίδης, 9)Τ. 
Χατζηαθανασίου, 10)Θ. Αγγελίνας, 11)Λ. Πουλασουχίδης, 12)Κ. 
Βοργιαζίδης, 13)Ν. Μωυσιάδης, 14)Χ. Κούτρας, 15)Ν. 
Μαυροκεφαλίδης, 16)Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, 17)Α. Καγκελίδης, 
18)Μ. Παπαϊωάννου, 19)Θ. Κορωνάς, 20)Γ. Κάκαρης, 21)Β. 
Παπαδόπουλος, 22)Κ. Κουτσαντάς, 23)Λ. Τσαβδαρίδης, 24)Α. 
Νεστορόπουλος, 25)Α. Γκαμπέσης, 26)Κ. Κοστογλίδου, 27)Β. 
Γιαννουλάκης, 28)Χ. Τσιούντας, 29)Ε. Γουναράς, 30)Γ. Σουμπέκας, 
31)Κ. Παναγιωτίδης, 32)Δ. Γκέκα, 33)Α. Παπαδόπουλος, 34)Γ. 
Μελιόπουλος, 35)Ι.Αγγέλογλου. 

Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 
Π.Τσαπαρόπουλος, Κ.Συμεωνίδης, 
Α.Βεσυρόπουλος, Σ.Κουμτσίδης, 
Ι.Σοφρόνωφ. 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Παρών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Η. Τσιαμήτρος, Χ. Δουλγερίδου, Ι. Λιάτσιου, Ε. Εμμανουηλίδης, 
Ι.Παπαδόπουλος, Ν. Αγγέλου. 

Κ.Καπανίδης 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Δ. Κουλουριώτης, Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Α. Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Α. 
Κακαγιάννης, Α.Ορφανίδου, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Τσανασίδης, Ι. 
Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Α.Παπαδόπουλος, Γ.Κάκαρης, Δ.Δάσκαλος και 
αποχώρησαν οι κ.κ. Λ.Τσαβδαρίδης, Μ.Σουμελίδης, Ν.Τσιαμήτρος και Θ.Κορωνάς. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 476/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Β.Γιαννουλάκης, Ε.Γουναράς και προσήλθε ο 
κ.Χ.Τσιούντας. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 478/2012 απόφασης προσήλθε ο κ.Ν.Μωυσιάδης. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 479/2012 απόφασης προσήλθε ο κ.Μ.Σουμελίδης και αποχώρησε η κ.Χ.Γαϊτάνου. 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 484/2012 απόφασης προσήλθε ο κ. Β.Γιαννουλάκης. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 485/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Χ.Γαϊτάνου, Ν.Τσιαμήτρος, Ε.Γουναράς, και αποχώρησαν οι 
κ.κ. Γ.Μιχαηλίδης, Τ.Χατζηαθανασίου, Μ.Σουμελίδης και Κ.Κοστογλίδου. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 486/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Παναγιωτίδης, Α.Καγκελίδης, Ν.Τσιαμήτρος, 
Β.Γιαννουλάκης, Α.Λαζαρίδης, Ι.Αγγέλογλου και Δ.Δάσκαλος και προσήλθε ο κ. Τ.Χατζηαθανασίου. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 487/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ε.Γουναράς, Τ.Χατζηαθανασίου και Ν.Μωυσιάδης και 
προσήλθαν οι κ.κ. Α.Καγκελίδης, Β.Γιαννουλάκης, Α.Λαζαρίδης, Θ.Κορωνάς. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 496/2012 απόφασης προσήλθε ο κ.Ι.Αγγέλογλου. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 497/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Κ.Παναγιωτίδης, Ν.Τσιαμήτρος, Δ.Δάσκαλος, Ν.Μωυσιάδης 
και αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Παπαδόπουλος και Κ. Κουτσαντάς. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 501/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ.Μελιόπουλος. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 512/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν.Τσιαμήτρος. 

 



Στη συνέχεια, αφού δέχθηκε το συμβούλιο να προταχθεί το 14ο θέμα του 2ου  
θέματος της ημερήσιας διάταξης,  ο πρόεδρος εισηγούμενος το θέμα έθεσε υπόψη του 
συμβουλίου το από 2-7-2012 εισηγητικό σημείωμα της αντιδημάρχου Ελισάβετ 
Αρχοντάκη, που έχει ως εξής: 

Η Δημοτική Αστυνομία Βεροίας μας απέστειλε τις παρακάτω Εκθέσεις 
Βεβαίωσης Παράβασης που αφορούν Παράνομη Αφισοκόλληση ή Αφισσορύπανση της  
αναφερόμενης εταιρείας  Έξαρχος Αναστάσιος – Έξαρχος Κων/νος Ο.Ε., ΑΦΜ 
997972961 για το κατάστημα ¨Coin¨ . 
1. Η με αριθ.  πρωτ. 15/ 18-01-2012 Έκθεση Βεβαίωσης Παράβασης της Δημοτικής 
Αστυνομίας για αφισσορύπανση , καθώς τοποθέτησε αφίσες σε στύλους της ΔΕΗ και σε 
βιτρίνες κλειστών καταστημάτων με θέμα ¨ Café bar Coin, Live Λαϊκή βραδιά Πέμπτη 
19/1, Εληάς 8¨.  
2. Η με αριθ.  πρωτ. 45/ 23-02-2012 Έκθεση Βεβαίωσης Παράβασης της Δημοτικής 
Αστυνομίας για αφισσορύπανση , καθώς τοποθέτησε αφίσες σε ψυγεία κλειστών 
περιπτέρων και σε ταμπλώ του Δήμου με θέμα ¨ Café bar Coin, Παρασκευή 24/2 Sexy 
models show by Petros Doukas, maske party¨.  

Σύμφωνα  με το αρθ 3 παρ. 1 προβλέπεται ότι « οι Ο.Τ.Α. α΄ βαθμού καθορίζουν 
στα διοικητικά όρια τους, επαρκείς και πρόσφορους χώρους , στους οποίους και μόνον 
επιτρέπεται να τοποθετούνται ειδικά  διαμορφωμένα πλαίσια για την προβολή των 
διαφημίσεων….».    

Επίσης σύμφωνα με το αρθ. 5 παρ. 1 του Ν. 2946/2001 «Για την υπαίθρια 
διαφήμιση απαιτείται προηγούμενη άδεια η οποία χορηγείται με απόφαση του 
Δημάρχου ή του Προέδρου της Κοινότητας, ύστερα από αίτηση που συνοδεύεται από τα 
απαραίτητα στοιχεία για τον προσδιορισμό του τέλους και προηγούμενη καταβολή του 
τέλους διαφήμισης που προβλέπεται στο αρθ. 15 του Β.Δ. 24.9/20-10-1958 ¨Περί 
Κωδικοποιήσεως εις Ενιαίον Κείμενον Νόμου των ισχυουσών διατάξεων περί των 
προσόδων των Δήμων και Κοινοτήτων¨  (ΦΕΚ 171 Α΄), όπως τροποποιήθηκε και ισχύει». 

Επίσης σύμφωνα με το αρθ. 5 παρ. 2 του Ν. 2946/2001 «Για την χορήγηση άδειας 
προβολής υπαίθριας διαφήμισης ή για την τοποθέτηση πλαισίων διαφημίσεων σε ιδιωτικό 
κτίριο ή οικόπεδο, απαιτείται επίσης και η προηγούμενη γνώμη του αρμοδίου Τοπικού 
Συμβουλίου Μνημείων του Υπουργείου Πολιτισμού, καθώς και η γνώμη της πρωτοβάθμιας 
Ε.Π.Α.Ε…….Οι γνώμες του προηγούμενου εδαφίου παρέχονται μέσα σε προθεσμία ενός 
μηνός από την υποβολή της σχετικής αίτησης. Αν παρέλθει άπρακτη η ανωτέρω προθεσμία, 
η άδεια εκδίδεται χωρίς τις γνώμες αυτές.». 

Τέλος σύμφωνα με το άρθ. 8 του Ν. 2946/2001 προβλέπεται ότι το Δημοτικό 
Συμβούλιο στα όρια του Δήμου του οποίου τελέστηκε η παράβαση με απόφασή του 
επιβάλει πρόστιμο που ανέρχεται από 500.000 δρχ. μέχρι 10.000.000 δρχ. ή 1.467,35 
ευρώ μέχρι 29.347,03 ευρώ, είτε στους διαφημιστές είτε στους διαφημιζόμενους που 
προβάλλουν υπαίθρια διαφήμιση εκτός των χώρων που καθορίζονται από τις διατάξεις 
του Ν. 2946/2001. 

Για όλες τις παραπάνω αναφερόμενες περιπτώσεις δεν έχει προηγηθεί από τον 
ενδιαφερόμενο κατάθεση αίτησης για άδεια υπαίθριας διαφήμισης και ως εκ τούτου δεν 
έχει χορηγηθεί σχετική άδεια. Άλλωστε οι αφίσες αναρτήθηκαν είτε σε βιτρίνες  
κλειστών καταστημάτων, είτε σε στύλους της ΔΕΗ, είτε σε ψυγεία κλειστών περιπτέρων 
πράγμα που απαγορεύεται από τις διατάξεις του Ν. 2946/2001.  

Σύμφωνα και με το αρθ. 8 παρ. 2 του Ν. 2946/2001 καλείται το Δημοτικό 
Συμβούλιο Βέροιας να καθορίσει το ύψος του προστίμου και να το επιβάλει  για κάθε 
μία από τις προαναφερθείσες περιπτώσεις  παραβάσεων για καμία εκ των οποίων δεν 
έχει εκδοθεί η σχετική άδεια υπαίθριας διαφήμισης.   

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Πρόεδρος: Είναι εδώ ο κ.Έξαρχος; Ελάτε κ.Έξαρχε σε ένα μικρόφωνο, καθίστε σε 

μια θέση. 
 Τσιλογιάννης: Έχει καταθέσει και έγγραφο προς τη Δήμαρχο και τον Πρόεδρο 
του Δ.Σ. με μια σειρά από λόγους που επικαλείται σε ό,τι αφορά για την αφισοκόλληση. 
 Α.Έξαρχος: Έχω γράψει κάποια πράγματα γιατί δεν έχω συνηθίσει να μιλάω εδώ 
και πολύ σύντομα θα ολοκληρώσω.  



Σήμερα αν υπήρχε η ισονομία που άκουσα προηγουμένως να την επικαλείται 
κάποιος, θα ήτανε η μισή Βέροια εδώ για να απολογηθεί για τις αφισοκολλήσεις που 
κάνουν για τα μαγαζιά τους, για τη διαφήμιση της εταιρίας τους, ή της επιχείρησής τους. 
Πολλές από αυτές τις διαφημίσεις έγιναν εν αγνοία μας, γιατί αν ξέραμε ή λαβαίναμε 
γνώση από το Δήμο, για τα πρόστιμα αυτά που εσείς θεωρείτε μικρά, να είστε σίγουροι 
ότι κι εσείς οι ίδιοι δε θα μπορούσατε να βάλετε ούτε μια αφίσα, λαμβανομένου υπόψη 
ότι είναι 1.500,00€ το πρόστιμο. Δε νομίζω να υπάρχουν μαγαζιά που να βγάζουν τόσα 
εύκολα τα λεφτά για να μπορούν να κάνουν αφισοκόλληση αγνοώντας την άδεια των 
40,00€ του Δήμου. Κατά συνέπεια είναι περίπου 36 φορές επάνω από την απλή άδεια του 
Δήμου, το πρόστιμο που εσείς θέλετε να επιβάλλετε.  

Στα πρακτικά του Δ.Σ., το περιβόητο Ξηρολίβαδο, υπήρχαν κάποια άτομα τα 
οποία είπαν ότι τα πρόστιμα είναι πάρα πολύ μεγάλα κι ότι η διαδικασία δεν τηρήθηκε 
σωστά. Κάποιοι άλλοι είπαν ότι τα πρόστιμα είναι πολύ μικρά και πρέπει να επιβληθούν 
μεγαλύτερα για να συνετιστούν κάποιοι άλλοι. Τελικά μπερδεύτηκα, δεν ξέρω το 
νούμερο το 1.500,00€ ανά αφίσα είναι μικρό νούμερο ή μεγάλο; Θα ήθελα μια απάντηση 
από εσάς ή τουλάχιστον αυτοί που διερωτήθηκαν γι’ αυτό το πράγμα.  

Ένα δεύτερο είναι ότι θεωρώ ότι σαν πολίτης της πόλης και σαν επιχειρηματίας 
που συνδράμω στο Δήμο με έσοδα, θα έπρεπε να είχα κληθεί πολύ νωρίτερα ή να είχα 
ειδοποιηθεί πολύ νωρίτερα και εγγράφως, ότι αυτό που πάω και κάνω, οι πέντε αφίσες 
που κόλλησα απαγορεύεται. Κανένας δε με ειδοποίησε. Αν αυτό το κάνατε με γνώμονα 
να κερδίσετε κάποια χρήματα, θα μπορούσατε πολύ πιο εύκολα να μου το πείτε.  

Υπάρχουν αφίσες, με πρώτο διδάξαντα το Δήμο και τις θυγατρικές του Δήμου και 
μεγάλες επιχειρήσεις και μικρές επιχειρήσεις οι οποίες δε βλέπω να είναι εδώ σήμερα κι 
ούτε να τίθεται θέμα τιμωρίας αυτών των εταιριών ή του Δήμου. Τελικά μήπως θα έπρεπε 
να δώσει το παράδειγμα ο Δήμος προς εμάς; Εγώ δεν το έχω αντιληφθεί αυτό παρά 
εισπράττω μόνο μια εισπρακτική μέθοδο, έτσι εφεύραμε τώρα, να πάρουμε κάποια λεφτά 
από τα μαγαζιά και μάλιστα επιλεκτικά, θα μπορούσα να πω φωτογραφικά. Βγήκαμε μια 
μέρα έξω, μαζέψαμε πέντε αφίσες, τις βάλαμε εδώ και να λοιπόν οι τυχοδιώκτες της 
Βέροιας, οι επιχειρηματίες οι οποίοι καλούνται να πληρώσουν. Δεν είμαστε τυχοδιώκτες 
και περιμέναμε από το Δήμο πραγματικά να έρθει κάποιος να μας χτυπήσει την πόρτα, 
γιατί τα μαγαζιά μας είναι εκεί, να μας πει ότι κύριοι απαγορεύεται να κάνετε αυτό.  

Ένα τελευταίο που θέλω να πω είναι το εξής: στις φωτογραφίες που εγώ έχω 
πράγματι αφισοκολλήσει, πίσω υπάρχουν κάποιες μεγάλες εταιρίες. Θα ήθελα πολύ, μην 
απαντήσετε γιατί δεν έχει γίνει ξανά, να ήξερα αν σ’ αυτούς επιβάλατε πρόστιμα. Είναι 
αδιάψευστος μάρτυρας η φωτογραφία που πίσω ακριβώς υπάρχουν εταιρίες μεγάλες. 
Κάνατε μήνυση σ’ αυτούς; Βάλατε πρόστιμα σ’ αυτούς τους ανθρώπους; Επειδή λοιπόν 
θέλω να καταλήξω, επί προσωπικού πλέον, γιατί αυτά που ανέφερα ήταν για όλα τα 
μαγαζιά. Εγώ προσωπικά θα ήθελα να πληρώσω τα πρόστιμα αυτά που μου επιβάλετε, 
εφόσον μου αποδείξετε ότι θα πάρετε τα χρήματα από αυτές τις μεγάλες εταιρίες, σας το 
δηλώνω και να γραφτεί στα πρακτικά, διότι με τον τρόπο που λειτουργείτε εσείς, τα 
μαγαζιά μας μέχρι που να εισπράξετε τα χρήματα αυτά από αυτές τις εταιρίες θα συμβούν 
δύο πράγματα: ή θα αναγκαστώ να κλείσω το μαγαζί ή θα συγκεντρώσω βρε αδερφέ τα 
λεφτά για να σας πληρώσω.  

Εύχομαι να εισπράξετε τα χρήματα από τις μεγάλες εταιρίες. 
 Σουμπέκας: Θα ήθελα να ρωτήσω Πρόεδρε αφού είναι παρών ο κ.Έξαρχος, αν 
έχει τιμωρηθεί άλλη φορά από το Δήμο σ’ αυτό το Δ.Σ. 
 Έξαρχος: Σε ό,τι αφορά την αφισοκόλληση όχι, διότι εγώ έκανα αφισοκόλληση 
μόνο εκείνο το χρονικό διάστημα και ειλικρινά δεν ήξερα ότι έπρεπε να βγάλω 40,00€ 
άδεια. Εγώ πληρώνω όλες τις υποχρεώσεις μου στο Δήμο και ήταν αδιανόητο να μην 
πληρώσω 40,00€ για να πάρω μία άδεια. Αλλά όμως αυτό επικρατεί, αυτό γίνεται, αυτό 
γίνεται ακόμη και σήμερα και φωτογραφικά πιάσατε κάποια άτομα.  
 Μελιόπουλος: Πρόεδρε, συζητούσαμε το 23ο θέμα νωρίτερα αν δεν κάνω λάθος, 
γιατί πέρασε και αρκετή ώρα, συζητάμε τώρα το 14ο, υπάρχει περίπτωση να πάρουμε 
διαφορετική απόφαση για όμοια θέματα ή για παρόμοια;  

Πρόεδρος: Δεν μπορεί, κάθε περίπτωση είναι ξεχωριστή. 



 Θεοδωρίδης: Θα ήθελα να ρωτήσω, αν έχετε έρθει άλλη φορά για αφισορύπανση, 
αν είναι η πρώτη, γιατί ειλικρινά σας λέω δεν το ελέγχω το κομμάτι, δεν είναι δική μου 
δουλειά. Εγώ επί της ουσίας μιλάω, δεν μπήκα στη διαδικασία, ούτε σ’ εμένα ανήκει η 
δημοτική αστυνομία για να στείλω κανέναν να γράψει κάποιον.  

Θα ήθελα όμως να ξέρω, ειλικρινά σας το λέω, ποιες είναι αυτές οι επιχειρήσεις 
και θα τις ονομάσετε, να μας πείτε η τάδε και η τάδε και σε ποιο σημείο γίνεται γιατί ούτε 
καν τις φωτογραφίες έχω δει, ειλικρινά σας μιλάω.  

Όσον αφορά τα 40,00€ που λέτε, εκεί μιλάει για συγκεκριμένα σημεία τα οποία ο 
Δήμος ορίζει, δε μιλάει πουθενά ότι κι αν ακόμη πληρώνατε 40,00€ θα γεμίζατε τις 
κολόνες της Δ.Ε.Η. όπως το κάνετε ή τις προθήκες καταστημάτων, καμία σχέση δεν έχει 
το ένα με τ’ άλλο. Η γνώμη μου είναι και θέλω να  μιλήσω μόνο γι’ αυτό, γιατί σας 
παρακάλεσα κι άλλη φορά δεν ξέρω Πρόεδρε αν επιτρέπεται να πάω και σε άλλη μορφή 
ρύπανσης. 
 Πρόεδρος: Ερωτήσεις κάνετε παρακαλώ. 
 Θεοδωρίδης: Εντάξει, καλώς. 
 Έξαρχος: Αν θυμάμαι καλά την πρώτη ερώτηση, μου είπατε αν ξανασυνέβη. Όχι, 
δεν ξανασυνέβη.  

Η δεύτερη ερώτηση είναι αν κόλλησα πάρα πολλές αφίσες στη Βέροια. 
Προφανώς αυτό εννοούσατε αλλά δεν ξέρετε και δε διαβάσατε τη βεβαίωση της 
δημοτικής αστυνομίας. Είναι όλο κι όλο πέντε αφίσες και μάλιστα μια από αυτές είναι 
ριγμένη κάτω στο έδαφος και τη φωτογραφήσατε. Να βγάλετε λοιπόν τώρα αυτή τη 
στιγμή, γιατί εφόσον εσείς διερευνάτε το θέμα, να  βγάλετε αυτή τη στιγμή τη 
φωτογραφία και να δείτε εσείς ποιες εταιρίες είναι από πίσω, γιατί πρέπει να τις ονομάσω 
εγώ; Εσείς δε διερωτάστε τώρα; Δεν έχετε την αγωνία να δείτε τι λέω εγώ; Βρείτε λοιπόν 
τις εταιρίες που είναι από πίσω και αν κάνατε καταγγελία κι αν επιβάλατε ποινές.  

Εφόσον λοιπόν ενδιαφέρεστε τόσο πολύ γι’ αυτό το θέμα, εγώ έξω από το σπίτι 
μου βρίσκω κάτω στο έδαφος πεντακόσια φέιγ-βολάν από τα σούπερ μάρκετ,  Ποια είναι 
η θέση σας;  
 Γκαμπέσης: Επειδή αγαπητοί συνάδελφοι στην Ελλάδα το επιχειρείν είναι μεγάλο 
πρόβλημα και πολλές φορές κατατάσσεται και σαν έγκλημα όταν οι ποινές σ’ αυτούς που 
προσπαθούν να ταΐσουν το προσωπικό τους, να πληρώσουν τα ένσημα, να πληρώσουν 
όλες τις υποχρεώσεις τους, τους επιβάλλεται περισσότερο και μεγαλύτερο πρόστιμο από 
τους κλέφτες για τους οποίους υπάρχουν ειδικές ευνοϊκές ρυθμίσεις.  

Εάν λοιπόν, πρόσφατα βγήκε μια νομοθεσία μέχρι πέντε χρόνια φυλακή με το 
10% όταν την εκτίει, μένει ελεύθερος κι εμείς ζητάμε τώρα σε μια περίοδο κρίσης, σε μια 
περίοδο που φταίνε οι επιχειρηματίες, δε λέω ότι είναι άμοιροι ευθυνών, αλλά κυρίως 
φταίει η ανικανότητα του Δήμου, όχι μόνο  την τρέχουσα περίοδο, ξεκίνησε κυρίως από 
την προηγούμενη περίοδο με τη μεγάλη λάσκα και σήμερα πληρώνουμε αμαρτίες της 
τελευταίας εξαετίας με την ανεργία να τρέχει, με όλους αυτούς τους επιχειρηματίες, είναι 
οι μόνες επιχειρήσεις οι οποίες μέσα στη Βέροια που προσπαθούν να βγάλουν και να 
δώσουν ένα κομμάτι ψωμί σε συνανθρώπους μας κι εμείς προσπαθούμε να τις 
εξοντώσουμε.  

Εγώ προσωπικά δε θα συναινέσω σε τέτοιου είδους αφοριστικούς και 
εξαντλητικούς αφορισμούς όσον αφορά τα πρόστιμα. Θα καλέσω για άλλη μια φορά 
όπως θα το κάνω για όλα τα θέματα, να συνέλθει η δημοτική αρχή, να συνεδριάσει με 
τους συγκεκριμένους φορείς, να βάλει νέους κανόνες λειτουργίας των συγκεκριμένων 
καταστημάτων υγειονομικού ενδιαφέροντος, να ανοίξει την πόλη για καταστήματα 
υγειονομικού ενδιαφέροντος και σε άλλες περιοχές και να κάνουν ένα πρωτόκολλο τιμής 
με τους επαγγελματίες ώστε να μπορέσουν να λειτουργήσουν σύννομα και αυτοί αλλά κι 
εμείς να μην είμαστε συνέχεια με το ίδιο θέμα που δεν οδηγεί πουθενά. Τέλος, βάζω κι 
έναν προβληματισμό. Το συγκεκριμένο κατάστημα όπως κι άλλα τα οποία θα 
ακολουθήσουν στη συνέχεια, έχουν απασχολήσει την Επιτροπή Ποιότητας Ζωής, στην 
οποία συμμετείχα μέχρι πέρυσι τον Ιούνιο και είχαν μπει ερωτηματικά το να κλείσουν. 
Δηλαδή εμείς τί κάνουμε; Καλούμαστε για διαφήμιση καταστημάτων τα οποία δεν 
ξέρουμε αν θα λειτουργήσουν αύριο ή τα οποία θα έπρεπε να είχανε κλείσει χθες.  



Είναι πολλά τα προβλήματα, οξύμωρο το θέμα. Θα ψηφίσω κι εδώ λευκό 
κρούοντας το καμπανάκι του κινδύνου για όλους και κυρίως για την πόλη και τους 
επαγγελματίες και για τα νέα τα παιδιά που εργάζονται στην πόλη, ότι πρέπει επιτέλους 
να αλλάξει ρότα η δημοτική αρχή. Φτάνει τόση ανευθυνότητα, δεν την αντέχουμε άλλο.  

Δήμαρχος: Πρόεδρε έλεγα και στην αρχή και στα προ ημερησίας, ότι η 
αντιπολίτευση είναι πάρα πολύ εύκολο πράγμα. Η τήρηση των νόμων είναι πολύ δύσκολο 
πράγμα κι όταν μάλιστα οι νόμοι έχουν αυτές τις προεκτάσεις και φαντάζουνε και άδικοι 
πολλές φορές.  

Θα παρακαλούσα τους συναδέλφους πριν πουν αυτά που λένε κι ο καθένας έχει 
δικαίωμα μέσα  σ’ αυτήν την αίθουσα και άποψη, να εκφράσει και όπως θέλει να ψηφίσει 
και να μην αψηφήσει καταλογισμούς που ενδεχόμενα μπορεί να έχει γιατί ψηφίζει 
παρανόμως, παρατύπως και περίεργα, αυτά όλα είναι δικαιώματα του καθενός σε μια 
δημοκρατική διαδικασία όπως τούτη εδώ του Δ.Σ. Θα παρακαλούσα όμως πάρα πολύ, 
επειδή τα λόγια περισσεύουν και η προσπάθεια δημιουργίας εντυπώσεων περισσεύει κι 
επειδή προσπαθούν κάποιοι να προσεταιριστούν με έναν πολύ λαϊκίστικο τρόπο, δεν 
αναφέρομαι σε κανέναν συγκεκριμένα θα παρακαλούσα πολύ να διαβάσουν τον νόμο και 
εφόσον υπάρχουν αντιρρήσεις και θεωρείτε ότι ο νόμος είναι άδικος, εγώ από τη μεριά 
μου αυτό που έπρεπε να κάνω στην κεντρική ένωση το έκανα και κατέθεσα πρόταση και 
γίνεται μελέτη στην Επιτροπή Θεσμών για τα καταστήματα υγειονομικού ενδιαφέροντος, 
διότι όντως υπάρχουν πολλές αδικίες. Θα ολοκληρωθεί κι αυτήν θα την προτείνουμε στο 
Υπουργείο Εσωτερικών και επικεφαλής αυτής της προσπάθειας για να μη μιλάμε γενικά 
και αόριστα, είναι ο Ζαχαρίας Δοξαστάκης, ο Δήμαρχος Χερσονήσου, παλιός νομικός και 
πολύ παλιός Δήμαρχος εδώ και πολλές τετραετίες.  

Εάν θέλετε να βοηθήσετε προς την κατεύθυνση που λέτε και δε μιλάτε μόνο και 
μόνο για να δημιουργήσετε εντυπώσεις προς τους φίλους καταστηματάρχες που 
βρίσκονται εδώ, τότε εισηγηθείτε στους βουλευτές της αίθουσας που απουσιάζουν αυτή 
τη στιγμή, να ζητήσουν τροποποιήσεις των νόμων από την κυβέρνηση.  

Το Δ.Σ. δεν κάνει τίποτα άλλο από το να υπερασπίζεται και να ψηφίζει νόμιμα. 
Ζητήστε τροποποιήσεις, είναι πάρα πολύ απλό, δεν αναφέρθηκα σ’ εσάς κ.Γκαμπέση, 
είναι γενικότερη η τοποθέτησή μου και η παρατήρησή μου. 

Γκαμπέσης: Επειδή η τοποθέτηση έγινε απευθείας μετά την ομιλία μου 
προσπαθώντας να προκαθορίσει τις ομιλίες των άλλων, θέλω να υπενθυμίσω σε όλους 
μας ότι ο Δήμος έχει ανάγκη από Δήμαρχο σθεναρό, να πηγαίνει να χτυπάει το χέρι στο 
τραπέζι στην Αθήνα τόσα χρόνια που ήταν το ΠΑ.ΣΟ.Κ. και οι ομόσταβλοι, κι όχι από 
Δήμαρχο ο οποίος .. 

Πρόεδρος: Το «ομόσταβλοι» δεν είναι δόκιμο. 
Γκαμπέσης: Ομοϊδεάτες και όχι από Δήμαρχο ο οποίος προσπαθεί να επηρεάσει 

το σώμα. Δδεν έχουμε ανάγκη από παιδονόμο, έχουμε ανάγκη από Δήμαρχο, ο οποίος να 
εφαρμόζει και να βοηθάει. 

Πρόεδρος: Έγινε σαφές κ.Γκαμπέση, ευχαριστώ πολύ. 
Δήμαρχος: Δε θα απαντήσω στον κ.Γκαμπέση όπως δεν απάντησα στον κ.Κάκαρη 

προηγουμένως, νομίζω ότι τα λόγια του καθενός τον χαρακτηρίζουν, δε θα απαντήσω σε 
κανένα. 

Σουμπέκας: Εγώ δεν μπορώ να καταλάβω κάτι. Έχουμε τόση ώρα, θέλουμε να 
τυρρανιόμαστε; Ειλικρινά δεν μπορώ να το καταλάβω. Έχω μάθει να είμαι πρακτικός, γι’ 
αυτό και είχα πει από την πρώτη στιγμή κατ’ υπέρβαση του νόμου, γιατί αν ήταν να 
εφαρμόζουμε ακριβώς τον νόμο πάντα, θα έβαζαν δημοσίους υπαλλήλους το έχω πει 
δέκα φορές, υπάρχει και η πολιτική εξουσία, η αιρετή εξουσία όπου πρέπει να ρισκάρει 
και λίγο. Και με ποιον τρόπο πρέπει να ρισκάρει; Με έναν απλό τρόπο, το μητρώο αυτό, 
τώρα δε θα ήμασταν εδώ, θα είχαμε τελειώσει και θα το ήξερε και ο πολίτης και θα έλεγε, 
μια φορά; Μια φορά αθώος. Δεύτερη φορά; Φάε το πρόστιμο. Τρίτη φορά; 2.000,00€. 

Πρόεδρος: κ.Σουμπέκα με πολύ σεβασμό, ειλικρινά, ξέρετε, κάθε απόφαση πρέπει 
να στοιχειοθετείται στην νομοθεσία και κρίνεται σε άλλο επίπεδο, να πούμε τι; Ότι εμείς 
έχουμε εφεύρει κάτι άλλο, έναν κανονισμό εσωτερικό πώς θα λειτουργούμε; Πως θα 
επιδικάζουμε ποινές; Δε γίνεται αυτό το πράγμα, νομίζω το καταλαβαίνετε, είστε 



εμπειρότατος, δεν μπορούμε αν δεν στοιχειοθετήσουμε πάνω στη νομοθεσία μια 
απόφασή μας, ξεχάσατε ότι είναι ποινή. 

Σουμπέκας: Εγώ νομίζω, χωρίς να θέλω να έρθω σε αντιπαράθεση, νομίζω ότι 
μπορούμε να βρούμε κάποιο τρόπο για την πρώτη φορά, ότι κακώς ο δημοτικός 
αστυνόμος έγραψε γιατί δεν ήταν έτσι και τέλειωνε. Μπορούσαμε να βρούμε τρόπο για 
την πρώτη φορά και μοναδική, επιμένω. Και τώρα επαναλαμβάνω δε θα ήμασταν εδώ και 
οι κύριοι θα ήξεραν, γιατί τώρα διαβεβαίωσε ο κ.Έξαρχος, σε γράψανε άλλη φορά; Όχι 
είπε, καλώς, μπορεί να τον γράψανε και δυο και τρεις, είπε όχι, πρώτη φορά. Εγώ γι’ 
αυτό ψηφίζω λευκό, μέχρι που να γίνει αυτό που λέω θα ψηφίζω πάντα λευκό.  

Πρόεδρος: Σταματάτε στην σημερινή απόφαση όταν είπα λοιπόν και παρακάλεσα 
τον Γ.Γ. να πει τί ακολουθεί και τί δυνατότητα έχει ο κάθε πολίτης να φτάσει μέχρι την 
επιτροπή και εκεί η προηγούμενη λειτουργία της κάθε επιχείρησης να συνεκτιμηθεί και 
να φτάσουμε. 

Τσιλογιάννης: Πρόεδρε επιτρέψτε μου να πω μόνο το εξής: Ο νόμος δεν αφήνει 
περιθώρια κ.Σουμπέκα για να κάνουμε ποινολόγιο αν είναι πρώτη φορά, δεύτερη ή τρίτη. 
Σε ότι αναφέρθηκε απλώς για την τάξη Μητρόπολη, σούπερ μάρκετ, δημοτικές 
επιχειρήσεις, εκκλησίες, παρεκκλήσια, όποιος έχει κάνει διαφήμιση, όλοι έχουν 
βεβαιώσεις από τη δημοτική αστυνομία ότι έχουν κάνει διαφήμιση μη νόμιμη. Κάποιες 
από αυτές τις αποφάσεις έχουν έρθει σήμερα και υπάρχουν σωροί άλλων όπου υπάρχει 
σας λέω ευθαρσώς, Μητρόπολη και λοιποί για τη διαφήμιση. Απλά έτσι για την 
ενημέρωση. 

Νεστορόπουλος: Από τη συζήτηση τη μέχρι τώρα και από την ενημέρωση-
τοποθέτηση που μας έκανε ο κ.Έξαρχος, προέκυψε ότι τον άνθρωπο αυτόν τον 
συγκεκριμένο δεν τον ενημέρωσε κανένας μα κανένας, αυτό το είπα και στο 
προηγούμενο θέμα. Δηλαδή να καλέσουμε αυτούς τους δέκα ανθρώπους, να τους 
ενημερώσουμε, να καλέσουμε το σύλλογό τους, γιατί έχουν ένα σύλλογο, να 
αφιερώσουμε κάποιες ώρες και όλοι μαζί από εκεί και πέρα όσοι δε συμμορφώνονται να 
επιβληθούν αυτά που πρέπει να επιβληθούν.  

Επαναλαμβάνω για άλλη μια φορά, θέλει διαφημιστικά ταμπλό Πρόεδρε, θέλει 
συζήτηση με τους ανθρώπους αυτούς, ενημέρωση, αποφάσεις, πρακτικά, και όσοι δε 
συμμορφώνονται μετά από εκεί και πέρα να επιβληθούν αυτά που πρέπει να επιβληθούν. 
Για άλλη μια φορά λέω ότι το θέμα ήρθε πάρα πολύ πρόχειρα όπως έρχονται πολλά 
θέματα και θέλω να πω ότι τη Δήμαρχο που με αποκάλεσε αστυνομικό, είναι τιμή μου 
που υπηρέτησα την ελληνική αστυνομία 31 χρόνια.  

Πρόεδρος: Να προσθέσω πάνω σ’ αυτό κ.Μωϋσιάδη ότι κάθε πράξη κάθε 
απόφαση που δεν είναι σύννομη είναι άκυρη, δεν υφίσταται 

Νεστορόπουλος: Δεν πρέπει να εφαρμόζουμε την ξύλινη συμπεριφορά που θέλει 
ο νόμος. Δεν νοείται ναι, δεν νοείται αλλά εμείς έχουμε υποχρέωση σα δημοτική αρχή 
που διοικούμε αυτόν τον τόπο να καλέσουμε και να έρθουμε σε επαφή με τους 
ανθρώπους αυτούς και με το σύλλογο τους και να τους δώσουμε τις δυνατότητες και τις 
προϋποθέσεις. 

Κούτρας: Πράγματι το θέμα έχει απασχολήσει, επειδή είμαι σε πρώτη θητεία στο 
Δ.Σ., έχει απασχολήσει κι άλλες φορές, αυτή τη φορά πραγματικά τέθηκε σε ευρεία βάση, 
τέθηκαν πολλές απόψεις, ίσως και σε προηγούμενες θητείες δημοτικών συμβουλίων και 
της Δημάρχου και του κ.Σκουμπόπουλου, αλλά δεν τέθηκε σε ευρύτητα όπως τέθηκε 
σήμερα το θέμα.  

Στόχος όλης αυτής της ιστορίας με τις διαφημίσεις ποιος είναι; Να μην υπάρχουν 
παράνομες διαφημίσεις και να μην υπάρχει αφισορύπανση στην πόλη, αυτός είναι ο 
στόχος. Ο στόχος αυτός πετυχαίνεται σίγουρα αν είναι ενήμεροι. Να γίνει ενημέρωση 
όλων αυτών που κάνουν τις διαφημίσεις αλλά αν δεν είναι ενημερωμένος ένας που κάνει 
παράνομη διαφήμιση και κάνει την εικοστή παράβαση; Δηλαδή προηγήθηκαν τόσες 
παραβάσεις, δεν έχει ενημερωθεί; Μου φαίνεται αδιανόητο αυτό, δε μιλάω για τον 
κ.Έξαρχο μόνο έτσι; Όταν κάνει την εικοστή παράβαση, δεν ξέρει τις προηγούμενες 
δεκαεννιά που έκανε, ότι υπάρχει αυτός ο νόμος; Και ο νόμος είναι αυστηρός, 
πραγματικά αυστηρός. Αυστηρός και δεν λέει ο νόμος 1.500,00€, είναι λάθος αυτό που 
λέει και ο Γ.Γ. του Δήμου. Ο νόμος λέει από 1.500,00 μέχρι 30.000,00€ 29.500,00,€ 



κάπου εκεί. Γιατί το λέει αυτό ο νόμος; Ότι όταν κάνεις μια πρώτη παράβαση και 
ενημερώνεσαι ότι την έκανες αυτή την παράβαση, την επόμενη φορά πρέπει να είναι 
αυξημένο το ποσό που θα πληρώσεις όσον αφορά την παράβαση, πραγματικά είναι 
εξοντωτικός ο νόμος, αλλά τους νόμους τους κάνει η πολιτεία, η Βουλή και η Βουλή 
θέλει να εξασφαλίσει σε κάθε πόλη να μην υπάρχει παράνομη διαφήμιση, να μην υπάρχει 
αφισορύπανση.  

Σωστό είναι αυτό που είπε ο κ.Σουμπέκας, να υπάρχει αρχείο παραβατών 
διαφημίσεων. Πραγματικά με το αρχείο φαίνεται ποιά παράβαση έχει κάνει ο καθένας, 
ένα αρχείο το οποίο να ενημερώνεται συνεχώς και να υπάρχει στο ηλεκτρονικό αρχείο 
ώστε να ενημερώνεται ο πολίτης.  

Χρειάζονται περισσότερα ταμπλό, αλλά δυστυχώς στην Ελλάδα αυτό που είναι το 
χαρακτηριστικό όλων μας, δε θα εξαιρέσω και τον εαυτό μας, η έλλειψη ατομικής 
ευθύνης. Είπε ο Ροΐδης, είχε πει ότι η Ελλάδα έχει ένα δεινό, ποιό είναι αυτό το δεινό; Οι 
κάτοικοί της, οι Έλληνες, αυτό το δεινό. Αυτό το είπε ο Εμμανουήλ Ροΐδης κάποτε.  

Νομίζω ότι όσον αφορά το νομικό θέμα, εάν πραγματικά οι άλλοι δήμοι έχουν 
κάνει τέτοια νομοθεσία ώστε να βάλουν σε άλλο νόμο αυτές τις παραβάσεις όσον αφορά 
την αφισορύπανση πραγματικά αν υπάρχουν αντίστοιχα άλλοι δήμοι στην Ελλάδα, να 
εφαρμόσουμε κι εμείς, να το ξαναδούμε το θέμα κι από νομικής άποψης. Δεν πιστεύω ότι 
δεν είναι ενημερωμένοι, πιστεύω ελάχιστοι είναι αυτοί που δεν ενημερώθηκαν όσον 
αφορά τις παράνομες διαφημίσεις και την αφισορύπανση, πιστεύω οι περισσότεροι 
γνωρίζουν τι πρέπει να κάνουν.  

Σωστά το είπε ο κ.Μωυσιάδης, δεν νοείται άγνοια του νόμου. Δεν νομίζω ότι ένας 
πολίτης που έχει μια ευρύτητα εδώ μέσα, μέσα στην πόλη και ευρύτητα πνεύματος που 
έχει, να μη γνωρίζει τι πρέπει να κάνει όσον αφορά τη διαφήμιση. Κι από τη στιγμή που 
το γνωρίζει νομίζω, να το δούμε κι από την πλευρά της αύξησης των ταμπλό που θα 
έχουμε κι από την πλευρά των άλλων δήμων που έχουν κάνει όσον αφορά αυτόν τον 
τομέα και από την πλευρά της νομικής υπηρεσίας μας, να καθορίσουμε και το αρχείο 
παραβατών διαφήμισης ώστε να μη μας πει κανείς ότι δεν ενήμερος για όλα αυτά και 
πραγματικά να μην έχουμε κανένα πρόβλημα και να ασχολείται απλώς η υπηρεσία.  

Ο νομοθέτης το έκανε πραγματικά για να μην γίνεται όπως είναι οι πόλεις μας. 
Πουθενά στην Ευρώπη δε γίνεται αυτό, σε καμιά χώρα που έχω πάει δεν έχουν γεμίσει 
στύλοι, δεν έχουν γεμίσει τα πάντα με παράνομες διαφημίσεις και λειτουργούμε σαν 
Έλληνες δυστυχώς κουτοπόνηρα.  

Παυλίδης: Καταρχάς από την απουσία συναδέλφων μου από τα θέματα τα 
επόμενα, φαίνεται πραγματικά ότι μέσα μας υπάρχει μια σύγκρουση.  

Όλοι μας έχουμε καταλάβει ότι εφόσον ήρθαν αυτά τα θέματα στο Δ.Σ., πρέπει να 
τα ψηφίσουμε και να αναλάβουμε τις ευθύνες μας αν θα υπάρχει μεθαύριο καταλογισμός, 
διότι υποτίθεται ότι όταν έρχεται ένα θέμα μετά πατάει πάνω στο νόμο αν πράττεις το 
καθήκον σου ή όχι.  

Εκεί όμως μπαίνει το δίλλημα που έβαλαν πολλοί συνάδελφοι αν έπρεπε ιδίως 
αυτά που είναι για πρώτη φορά να έρθουν με α΄ ή β΄ τρόπο στο Δ.Σ. διότι σήμερα αυτός ο 
νόμος υπήρχε και υπάρχει αλλά 1.450,00€  θα μου επιτρέψτε, υπάρχουν ένα σωρό τόσα 
άλλα πρόστιμα όπως είναι για το παραεμπόριο, όπως είναι για τη στάθμευση έξω που 
είναι στα πεζοδρόμια και άλλα είναι τα πρόστιμα, άλλα βάζουμε, γιατί όλοι κατανοούμε, 
όλοι αντιλαμβανόμαστε εδώ τι συμβαίνει, τα πρόστιμα πώς πρέπει να είναι πλέον.  

Πρέπει να το δούμε και να το δούμε διότι αυτά τα πρόστιμα προκαλούν, κι αφού 
προκαλούν πρέπει να οδηγηθούμε σε τρόπους που είπε ο κ.Σουμπέκας ή οποιοσδήποτε 
άλλος.  
Δε θα μιλήσω ξανά, γι’ αυτό τα επικαλούμαι, και επιτρέψτε μου να πω ότι ο νόμος πριν 
ήταν ότι έρχονται στην οικονομική επιτροπή του συμβιβασμού όπου εκεί μπαίνει το 50% 
κατά ανώτερο. Τώρα η διαδικασία όπως μας ενημερώσατε, άλλαξε. Ψηφίζει το Δ.Σ., 
βάζει το πρόστιμο και μετά πάει στην οικονομική επιτροπή. Αν μου επιτρέπετε, θα πάει 
στο δικαστήριο, θα πει ο άνθρωπος το έκανα πρώτη θα πει το δικαστήριο εντάξει, πρώτη 
φορά δεν ήξερες, τη δεύτερη, τρίτη φορά ίσως το σκεφτεί αλλιώς, αλλά σε πρώτη φορά 
τελικά κι όταν μπουν αυτά τα πρόστιμα εμείς εδώ σα δημοτικοί σύμβουλοι είναι ότι δεν 
έχουμε συναίσθηση απέναντι στους συμπολίτες μας και θα πάει στο δικαστήριο και θα 



τον δικαιώσει το δικαστήριο κι εμείς εδώ οι άδικοι (Στο σημείο αυτό γίνεται αλλαγή 
μαγνητοφώνησης της επόμενης πλευράς κασέτας) βλέπετε ότι οι περισσότεροι 
σύμβουλοι λείπουνε, τέτοια πρόστιμα είναι εξοντωτικά κι αν θέλετε φταίμε και σα Δήμος 
και στα επόμενα πρόστιμα όταν άντε να έρθει η πρώτη φορά και να είναι 1.450,00€ αν 
έρθουν δέκα πρόστιμα γιατί άργησε να γίνει το Δ.Σ., τι; Θα πληρώσει 15.000,00€, 
17.000,00€ τη σήμερον ημέρα όταν τα μαγαζιά έξω, εντάξει; Δεν ξέρω, ίσως πρέπει να 
δείξει διαλλακτικότητα κι ο αντιδήμαρχος, να τηρηθεί ο νόμος, να το ξανασκεφτούμε 
όλοι για να προχωρήσουμε την επόμενη φορά σε διαφορετικά βήματα για να βρεθεί η 
χρυσή τομή.  

Θεοδωρίδης: Η αφισορύπανση αγαπητοί φίλοι, συνάδελφοι, δεν είναι κάτι το 
καινούργιο, αφισορύπανση υπήρχε εδώ και χρόνια, εξάλλου ο νόμος από ό,τι βλέπουμε 
εδώ είναι από το 2001 και παραπέμπεται και ακόμα πιο παλιά. Τι θα πει δεν ξέρανε;  

Το θέμα είναι ότι δεν γράφανε, άλλο δεν ξέραμε κι άλλο δε γράφαμε. Με 
συγχωρείτε δηλαδή, δεν είναι τυχαίο ότι είναι από το 2001 ο νόμος, τουλάχιστον στη 
μορφή που υπάρχει σήμερα με τα πρόστιμα αυτά. Υπήρχε πάντα αφισορύπανση κι εμείς 
δημότες της πόλης αυτής είμαστε κι εμείς βλέπαμε και πάντοτε ήταν μπροστά μας όλα 
αυτά εδώ. Βλέπω όμως και χαίρομαι ειλικρινά ότι δυσκολευόμαστε σήμερα να 
ψηφίσουμε.  

Πιστεύω ότι πολλοί συνάδελφοι που λακίσανε, δεν ξέρω γιατί λακίσανε, λακίσανε 
γιατί φοβούνται την επόμενη ημέρα πως θα τους κράξουν οι συνάδελφοι; Κι εγώ 
επαγγελματίας είμαι, δεν κατάλαβα; Τι σχέση έχει το ένα με το άλλο; Νομίζω ότι εδώ 
ήρθαμε να υπερασπίσουμε την καθαριότητα της πόλης, δεν είναι καθαρά ότι με 
απασχολεί η διαφήμιση σα διαφήμιση, εάν είναι καλό το προϊόν ή όχι, εξάλλου αν 
εφαρμόσουμε πιστά τον νόμο, να ξέρετε ότι δικαιώθηκαν πάρα πολλά θύματα σας 
πληροφορώ γιατί κάποιοι συνάνθρωποί μας υπήρξαν θύματα αυτών των διαφημίσεων, 
είτε των οπτικών, διότι παρασυρθήκανε, είτε πέσανε επάνω σε παράνομα πλαίσια.  

Αυτό που θέλω να πω είναι ότι μπορούν να μας πουν κάποιοι συνάδελφοι εδώ 
μέσα υπήρξαν και Δήμαρχοι. Κάποιοι από αυτούς να μου πουν πόσο καιρό είμαστε εδώ 
και συζητάμε, εάν ποτέ επί της θητείας τους εφαρμόσανε ή αν ρίξανε κάπου πρόστιμα. 
Ξέρω και το λέω με ευθύνη των γνώσεων αυτό που λέω, ότι κάποιοι από αυτούς μάλιστα 
κρατούσαν στα συρτάρια, γιατί υπήρχαν πρόστιμα τα οποία δεν τα πιστέψανε, δεν τα 
εφαρμόσανε, δεν ξέρω τί ακριβώς, αυτοί το γνωρίζουν.  

Αυτό όμως που έχω να πω είναι ότι η πόλη είναι φωτογραφημένη τουλάχιστον 
από εμένα από την ημέρα που έχω αναλάβει, σε ποια κατάσταση είναι, σε ποια σήμερα 
είναι και ποια θα είναι αύριο, αν εμείς δεν τολμήσουμε σήμερα να σταματήσουμε αυτό το 
γεγονός.  

Τελειώνοντας θα ήθελα να πω ότι κανέναν από εσάς δεν έχω ακούσει σήμερα να 
λέει τι γίνεται με αυτό που είπα προηγουμένως. Άντε ρε παιδιά δεν τιμωρούμε κανένα, 
άντε ρε παιδιά παίρνουμε τηλέφωνο γιατί πήρα πάρα πολλές φορές τηλέφωνο σε κυρίους 
που διαφημίζονται, ούτε ένας τους δεν τόλμησε να τα κατεβάσει; Ένας πολιτιστικός 
σύλλογος προχθές κατέβασε και ο κ.Καραπαναγιωτίδης προς τιμήν του που μάζεψε αυτά 
που μάζεψε. Ελάχιστοι μα ελάχιστοι κατεβάσανε.  

Όσον αφορά αυτό που μου λέει ο κ.Έξαρχος, εγώ δεν ξέρω αν διαφήμισε στο 
παρελθόν ξανά ή όχι, σημασία έχει ότι έχει γίνει η καταγραφή αυτή εδώ, από τη μεριά 
μου τουλάχιστον δεν υπήρχε κατεύθυνση προς κανένα και θέλω ειλικρινά σας λέω, ότι 
μπορεί και δε θα επανέλθω γιατί τα θέματα θεωρώ ότι είναι όλα τα ίδια, για μένα το 
βασικότερο είναι ότι πρέπει να σεβαστούμε την πόλη, γιατί μόνο κριτική κάνουμε, εμείς 
δεν έχουμε τη δυνατότητα πλέον και την πολυτέλεια να έχουμε πολλά άτομα για να 
παρεμβαίνουμε στα θέματα αυτά. Ό,τι γίνεται με την αφισορύπανση και το κατέβασμα 
των αφισών γίνεται εθελοντικά από κάποιους, που τελικά αν σήμερα δεν αποφασίσουμε, 
θα θεωρούνται κορόιδα και λυπάμαι πολύ που το λέω, μέσα σ’ αυτά τα κορόιδα είμαι και 
εγώ και από αύριο ας αφήσουμε την πόλη στην τύχη της. Τίποτε άλλο δεν έχω να πω 
τουλάχιστον όσον αφορά την αφισορύπανση. 

Χατζηαθανασίου: Γύρισα γιατί δεν ήθελα να αποποιηθώ της ευθύνης που έχω κι 
εγώ γύρω από αυτό το θέμα και να μη θεωρηθεί, όπως πολύ σωστά είπε ο κ.Θεοδωρίδης, 
ότι λάκισα από ένα κρίσιμο θέμα να έρθω αντιμέτωπος με το πρόβλημα.  



Συνάδελφοι, κάνω μια αναδρομή γενικά, πολιτική θα έλεγα. Αυτή η χώρα είναι 
χώρα της αυθαιρεσίας και της παρανομίας. Σαν αποτέλεσμα αυτής της αυθαιρεσίας και 
της παρανομίας, είναι να μην υπάρχει εμπιστοσύνη του ενός προς τον άλλο και δυστυχώς 
η εμπιστοσύνη όλων των υπολοίπων προς την Ελλάδα και προς την πολιτική ηγεσία και 
νομίζετε ότι η εμπιστοσύνη προς εμάς είναι καλύτερη αυτή τη στιγμή; μας διακρίνει η 
συνέπεια και η συνέχεια των λόγων μας, αυτή που πρέπει να είναι έτσι ώστε ο κόσμος να 
ξέρει τί του γίνεται; φοβάμαι πως όχι. Γύρισα λοιπόν γιατί σ’ αυτήν εδώ την αίθουσα 
πήρα μια θέση γύρω από την παράνομη διαφήμιση κι έλεγα ότι δε θα ψηφίσω άλλη φορά 
μεμονωμένες περιπτώσεις, το θυμάστε πολύ καλά, γιατί έρχονται καθ’ υπόδειξη. Αν δεν 
γίνει μια συνολική καταγραφή παρόλο ότι δεν είναι συνολική καταγραφή, θα έλεγα ότι 
είναι μια καλή προσπάθεια.  

Δεν είναι καλός ο νόμος; Ας παλέψουμε να τον αλλάξουμε, δεν έχουμε όμως 
κανένα δικαίωμα να μην τον τηρήσουμε. Δεν έχουμε κανένα δικαίωμα να πούμε, ξέρετε, 
για να δούμε; Είναι νόμιμη η παρανομία; Αυτό το δικαίωμα μας φέρνει αντιμέτωπους με 
φίλους συμπολίτες. Τι σημαίνει αυτό; Με θλίψη το κάνουμε, δεν το κάνουμε ευχάριστα. 
Το αν αυτός ο νόμος είναι εξοντωτικός και να δούμε τι δυνατότητες επιείκειας προσθέτει, 
να το δούμε, αλλά κανένας δεν έχει δικαίωμα να πει ότι παραβαίνει τον νόμο, αυτό είναι 
δεδομένο κι ασφαλώς όσο κι αν ήταν λιγότερο παράνομος εντός εισαγωγικών το λιγότερο 
όπως ανέφερε ο κ.Καραπαναγιωτίδης, δεν τον εξαιρεί από το σύνολο για να έχει ειδική 
μεταχείριση. Ασφαλώς σαν πρώτος πολίτης αυτού του νομού οφείλει να δώσει το 
παράδειγμα έστω κι αν η παράβασή του ήταν μικρότερη από τους άλλους, ασφαλώς και 
πρέπει να τιμωρηθεί  με τα ίδια μέτρα και τα ίδια σταθμά, ό,τι προβλέπει ο νόμος. Αν, 
επαναλαμβάνω, εμείς μπορούμε να βρούμε τρόπους νόμιμους να είμαστε επιεικείς, να το 
κάνουμε.  

Πολύ φοβόμουνα ότι δεν το φέρναμε αυτό το θέμα σε συνολική προσπάθεια γιατί 
πραγματικά θα ερχόμασταν αντιμέτωποι με τους συμπολίτες μας και τους φίλους μας. 
Εγώ πολύ θλίβομαι, είναι φίλος ο Έξαρχος, φίλος ο Καραπαναγιωτίδης, φίλοι είναι και 
άλλοι, αυτό δε σημαίνει ότι θα συμφωνήσω μαζί τους, εγώ αν είναι να διατηρήσω τη 
φιλία μου, θα τη διατηρήσω τηρώντας τον νόμο. Αν οι φίλοι μου δε θέλουν να 
διατηρήσουν τη φιλία τους επειδή εγώ θα τηρήσω τον νόμο, αυτό είναι δικό τους θέμα. 
Εγώ λοιπόν θα ψηφίσω ό,τι προβλέπει ο νόμος και δε θα τον παραβώ.  

Δήμαρχος: Προτείνω το ελάχιστο πρόστιμο που προβλέπει ο νόμος, δηλαδή 
1.467,35€ για κάθε μία από τις δύο βεβαιωμένες παραβάσεις.  

Μωυσιάδης: Θα απέχω από την ψηφοφορία αυτού του θέματος, αλλά και από τη 
συζήτηση και ψηφοφορία όλων των σχετικών με αυτό θεμάτων. Δε θέλω να κατηγορηθώ 
ότι ψήφισα υπέρ του ενός ή κατά του άλλου, έτσι όπως ήρθαν τα θέματα της 
ψηφοφορίας. Φαίνεται ότι ευνοούμε τον ένα και αδικούμε τον άλλο. Θα απέχω από την 
υπόλοιπη διαδικασία. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση της αντιδημάρχου Ελισάβετ Αρχοντάκη 
όπως αυτή διαμορφώνεται από την πρόταση της Δημάρχου;  

Υπέρ της εισήγησης ψήφισαν δεκατρείς (13) σύμβουλοι, οι: Θ. Θεοδωρίδης, Β. 
Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, Π. Παυλίδης, Θ. Αγγελίνας, Λ. Πουλασουχίδης, Κ. 
Βοργιαζίδης, Χ.Γαϊτάνου, Χ.Κούτρας, Ν. Μαυροκεφαλίδης, Τ.Χατζηαθανασίου, Β. 
Παπαδόπουλος, Γ.Κάκαρης και Δ.Γκέκα. 

Λευκή ψήφο έδωσαν εννιά (9) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Μ.Παπαϊωάννου, 
Κ.Κουτσαντάς, Α. Νεστορόπουλος, Α.Γκαμπέσης, Χ.Τσιούντας, Ε.Γουναράς, 
Γ.Σουμπέκας, Α.Παπαδόπουλος, Γ.Μελιόπουλος. 

Ο σύμβουλος κ. Ν.Μωϋσιάδης απείχε από την ψηφοφορία. 
Έξαρχος: Πρόεδρε θέλω να μιλήσω, ο Έξαρχος είμαι, θέλω να πω κάτι. 
Πρόεδρος: Έχει τελειώσει κ.Έξαρχε το θέμα. 
Έξαρχος: Για εσάς έχει τελειώσει, νομίζω ότι τελειώνετε πολύ γρήγορα τα θέματα 

με κάποια χρήματα τα οποία τα επιβάλετε σ’ εμάς και νομίζω τελειώνετε πολύ γρήγορα. 
Θέλω να σας κάνω μια ερώτηση γιατί αφορμή πήρα από εσάς. 

Πρόεδρος: Σ’ εμένα προσωπικά;  
Έξαρχος: Ναι προσωπικά, επικαλεστήκατε ότι ο νόμος ισχύει από το 2001. 
Πρόεδρος: Εγώ; Όχι.  



Έξαρχος: Είπατε προηγουμένως. 
Πρόεδρος: Σας παρακαλώ πάρα πολύ. Ο κ.Θεοδωρίδης, εγώ συντονίζω. 
Έξαρχος: Ωραία, απαντώ στον κ.Θεοδωρίδη. Εφόσον ο νόμος ίσχυε από το 2001 

γιατί δεν τον εφαρμόζατε τόσο καιρό; Ήσασταν παράνομοι εσείς δηλαδή τόσο καιρό που 
δεν τον εφαρμόζατε;  

Συγγνώμη λίγο, να απαντήσω, μας γράψατε, είπατε ότι δε θέλατε να εισπράξετε 
χρήματα από εμάς και έπρεπε οι πολίτες να βοηθηθούν, να ειδοποιηθούν. Εφόσον μας 
γράψατε την πρώτη φορά χωρίς να ξέρουμε εμείς καθόλου, χωρίς καμιά προειδοποίηση, 
γιατί δεν ήρθε η δημοτική αστυνομία ή ο Δήμος μετά από πέντε ημέρες, έξι ημέρες να 
μας ειδοποιήσει ότι το πρόστιμο είναι 1.500,00€ και να μείνουμε σ’ αυτό; Παρά, τι έκανε; 
Ήρθε και την επόμενη ημέρα και την επόμενη Δευτέρα και την επόμενη Δευτέρα 
συγκέντρωσε λοιπόν έξι-εφτά γραψίματα, για να συγκεντρωθεί ένα ποσό προς εμένα 
δηλαδή 6.000,00€ και μετά από τέσσερεις μήνες ήρθε λοιπόν να μου πει ότι χρωστάς στο 
Δήμο 6.000,00€.  

Νομίζετε ότι κάνετε σωστά πράγματα; Νομίζετε ότι έχετε καθαρή τη συνείδηση 
αυτά που γίνανε; Είστε εντάξει δηλαδή; Σήμερα ο μισθός είναι 600,00€ κι εσείς μιλάτε 
για 1.500,00€ και κάνετε παρανομία όταν λοιπόν δε με ειδοποιήσατε εμένα έγκαιρα ότι 
ξέρεις κ.Έξαρχε, είτε εν αγνοία σου, είτε συνειδητά, έκανες μια αφισοκόλληση, μια 
αφισορύπανση πως τη λέτε εσείς. Το πρόστιμο είναι 1.500,00€, το αφήσατε λοιπόν αυτά 
τα πρόστιμα, έγιναν τέσσερα-πέντε και μετά έρχεστε και μας λέτε ελάτε να τα πάρετε 
τώρα να τα πληρώσετε. Τι νομίζετε; Κορόιδα είμαστε ή μπορούμε να τα βγάλουμε τόσο 
εύκολα τα λεφτά; Ή τώρα σας ακούω τόση ώρα που μιλάτε για νομιμότητα; Αν θέλατε τη 
νομιμότητα μπορούσατε να την κάνετε πολύ εύκολα και πολύ ήρεμα και πολύ καλά και 
να μας έχετε καλούς πολίτες. Με εκβιασμούς και με πρόστιμα νομίζετε θα πετύχετε 
καθαριότητα στη Βέροια; Κάνετε λάθος, συγνώμη. Να ξέρετε το τελευταίο ότι εμείς 
χρηματοδοτούμε το Δήμο, είμαστε αιμοδότες του Δήμου από πολλές πλευρές, αλλά όχι 
όμως και τώρα με τέτοια μεγάλη σύριγγα να μας τα παίρνετε. Αυτά είχα να πω. 

Πρόεδρος: Δεν είμαστε απέναντί σας αγαπητέ κ.Έξαρχε, δεν είμαστε αντίπαλοι 
όπως το θέτετε.  

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 2-7-2012 εισηγητικό σημείωμα της αντιδημάρχου Ελισάβετ Αρχοντάκη. 
2.- Την πρόταση της Δημάρχου. 
3.- Την με αρ. πρωτ. 43411/16-8-2012 αίτηση του Α.Έξαρχου, νομίμου εκπροσώπου της 
εταιρίας «ΕΞΑΡΧΟΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ-ΕΞΑΡΧΟΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ Ο.Ε.». 
4.- Τις υπ’ αριθ. 15/18-1-2012 & 45/23-2-2012 εκθέσεις βεβαίωσης παραβάσεων της 
Δημοτικής Αστυνομίας Δ.Βέροιας. 
5.- Ότι η παραπάνω προέβη σε αυθαίρετη διαφήμιση του καταστήματος «CAFÉ BAR 
COIN», τοποθετώντας αφίσες σε στύλους εγκατάστασης κοινής ωφέλειας (Δ.Ε.Η.), 
βιτρίνες κλειστών καταστημάτων, ψυγεία κλειστών περιπτέρων και σε ταμπλώ του 
Δήμου.  
6.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
7.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης), των 
άρθρων 3,5 και 8 του Ν.2946/2001 και του άρθρου 96 του Ν.3463/2006. 

 
Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 

 
Α) Εγκρίνει την επιβολή προστίμων στην εταιρεία «ΕΞΑΡΧΟΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ-

ΕΞΑΡΧΟΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ Ο.Ε.», λόγω παραβάσεων των διατάξεων υπαίθριας 
διαφήμισης και ειδικότερα επειδή προέβη σε αυθαίρετη διαφήμιση για την προβολή του 
καταστήματος «CAFÉ BAR COIN», τοποθετώντας αφίσες σε στύλους εγκατάστασης 
κοινής ωφέλειας (Δ.Ε.Η.), βιτρίνες κλειστών καταστημάτων, ψυγεία κλειστών 
περιπτέρων και σε ταμπλώ του Δήμου.  

Β) Καθορίζει το ύψος των παραπάνω προστίμων στο ποσό των € 1.467,35€ για 
κάθε μία από τις δύο (2) συνολικά αναφερόμενες στην εισήγηση της παρούσας 
βεβαιωμένες παραβάσεις από τη Δημοτική Αστυνομία του Δήμου Βέροιας, το συνολικό 
ποσό των οποίων θα αποδοθεί στο Δήμο Βέροιας. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  486 / 2012 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Η. Τσιαμήτρος  
Μ. Σουμελίδης     
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Χ. Δουλγερίδου  
Ν.  Τσιαμήτρος  Ι. Λιάτσου  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου  Ε. Εμμανουηλίδης  
Π. Παυλίδης  Ι. Παπαδόπουλος  
Τ. Χατζηαθανασίου  Ν. Αγγέλου  
Θ. Αγγελίνας     
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς     
Γ. Σουμπέκας     
Κ. Παναγιωτίδης     
Α. Παπαδόπουλος  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  17-09-2012 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Γ. Μελιόπουλος 
Ι. Αγγέλογλου 
  
  
  
  
  
  

 
 
 
 
 
 
 


